
1 

 

Protokół nr XIII/2019 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się 29 sierpnia 2019 r. 

w godzinach 1300 – 1340  w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 11 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek – Sekretarz Gminy Inowłódz 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz 

4. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XIII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Inowłódz VIII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019. 

5. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Spała 

na lata 2019-2026”. 

6. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Inowłódz w Gminie Inowłódz 

– rejon kopalni piasku dz. 2070,2071.  

7. Zamknięcie obrad XIII sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Inowłódz. 

 

Ad. 1  

Pan  Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Robert Pawłowski otworzył obrady XIII sesji 

VIII kadencji, powitał wszystkich obecnych na sali oraz mieszkańców i internautów, którzy 

korzystają z bezpośredniej transmisji w sieci. Przypomniał zebranym o  obowiązujących 

przepisach z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

Nieobecni radni Jolanta Bilska, Piotr Krotosz, Marek Leszczyński i Zbigniew Niemiec 

usprawiedliwili swoją nieobecność. 

 
Ad.3 
Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty.  

 
Ad.4 
Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019.  

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

11 radnych.  

Uchwała Nr XIII/79/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu. 
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Ad.  5 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Spała na lata 

2019-2026”. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Marek Iskierka. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania do przedstawionego uzasadnienia 

czy „Planu Odnowy Miejscowości Spała na lata 2019-2026”? Następnie dodał, że pochylił się 

nad treścią dokumentu i w części końcowej jest sporo ciekawych zadań, które obejmują 

naprawdę bardzo szeroki okres czasowy a dotyczą nie tylko Spały. Sporo z tych zadań, 

szczególnie dotyczących aktywności społecznej, czy warunków gospodarczych jest 

połączonych z innymi miejscowościami w gminie. Widać, że te zadania nie będą dotyczyły 

tylko i wyłącznie miejscowości Spała, ale powiązane z tym, co zdarzy się w innych 

miejscowościach.     

Radna Ewa Korzeniewska podziękowała komórce inwestycyjnej, za to, że szuka środków, 

by Gmina Inowłódz piękniała z dnia na dzień. Podkreśliła, że dobrze by było otrzymać te 

środki, by coś wreszcie zaczęło się dziać. Dodała, iż ma nadzieję, że koleżanki i koledzy radni 

podejdą do sprawy w ten sposób, że jest to dla dobra Gminy Inowłódz, by ona piękniała.  

Radny Arkadiusz Łon podkreślił, że chciałby by głosowanie nad tym projektem uchwały nie 

zabrzmiało tak, iż wszystkie pozostałe miejscowości w Gminie Inowłódz są miejscowościami 

„satelitarnymi” wokół Spały. Spała jest elementem całej gminy. Ta uchwała nie oznacza, 

że wszystkie pozostałe miejscowości będą drugorzędnie traktowane jeśli chodzi o finanse. 

Pan Wójt odparł, że absolutnie ta uchwała nie ma takich intencji. Plany Odnowy Miejscowości 

ma przede wszystkim Inowłódz, Spała, Liciążna i będzie miała każda miejscowość dla której 

taki dokument trzeba będzie uchwalić, żeby pozyskać środki zewnętrzne. To, że tam jest 

zapisane ileś zadań i tak jak zauważył Pan Przewodniczący, one nie dotyczą tylko samej Spały  

ale wszystkiego co jest powiązane ze Spałą, a tak naprawdę z gminą jest najlepszym 

dowodem na to, że to ma być dokument formalny, tak jak plan miejscowy, jak strategia 

rozwoju, który w wielu przypadkach daje możliwość pozyskiwania środków zewnętrznych. 

Dodał, iż ma nadzieję, że widać, że „stolicą” Gminy Inowłódz jest miejscowość Inowłódz. Spała 

jak wszystkie pozostałe miejscowości, są bardzo ważne, ale zakres inwestycyjny jest różny 

i z tym trzeba się pogodzić. Podkreślił, iż bardzo dobrze, że ta dyskusja została wywołana i ma 

nadzieję, że te argumenty, które padły uspokoją tych, którzy martwiliby się, że w najbliższych 

latach nic nigdzie nie będzie robione, tylko  w Spale bo został przyjęty Plan Odnowy 

Miejscowości i trzeba go zrealizować zgodnie z zapisami, które tam są.   

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

11 radnych.  

Uchwała Nr XIII/80/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

   

Ad.  6 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Inowłódz w Gminie Inowłódz – 

rejon kopalni piasku dz. 2070,2071. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Marek Iskierka. 
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Pan Przewodniczący zauważył, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego Gminy swego 

czasu zajmowała się tym tematem.  

Radny Piotr Kamiński wyjaśnił, że sprawa ta była przedmiotem obrad komisji, została 

pozytywnie zaopiniowana, tylko odwlekła się w czasie, ponieważ nie było opracowane 

studium.  

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w temacie tego projektu uchwały? 

Pan Wójt powiedział, że dzisiejsza uchwała nie przesądza, czy ta kopalnia tam się znajdzie, 

czy nie. Jest jedynie taką uchwałą, która daje możliwość wykonania wszystkich procedur 

prawnych, które pozwolą, bądź nie,  na  umieszczenie tam tego typu obiektu. Jak wiadomo na 

terenie gminy jest kopalnia piasku, kopalnia chalcedonitu i to są takie obiekty „szczególnej 

troski”, jeżeli chodzi o uwarunkowania środowiskowe i one wszystkie muszą być bardzo 

precyzyjnie i szczegółowo uzgodnione, ażeby mieć pełną jasność i nie mieć wątpliwości 

podejmując uchwałę przyjmującą ten plan ostateczny, który daje przepustkę do otworzenia 

kopalni, że jest zgodna ze wszystkimi procedurami, bo w grę wchodzą jeszcze konsultacje 

z mieszkańcami i możliwość wypowiadania się mieszkańców, także to nie jest absolutnie już 

jak gdyby decyzja o tym, że ta kopalnia tam powstanie. Dodał, iż chciał to tylko uściślić.   

Radny Piotr Gawęda zapytał, czy są to działki rolne, czy leśne? 

Pan Marek Iskierka odparł, że leśne.    

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

10 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Uchwała Nr XIII/81/19 i tabela głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

   

Ad.  7 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XIII sesji nadzwyczajnej VIII kadencji Rady Gminy 

Inowłódz o godzinie 1340.       

 

 

         Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

              Robert Pawłowski 

 
 
Protokołowała:  
Małgorzata Mierzwa 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zgodnie z art. 20 ust 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U z 2019 r. 
poz. 506 z późn. zm.) nagranie z sesji dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Inowłódz 
oraz na stronie internetowej Gminy Inowłódz.  


